1.   [易學] 圖象數理的 [陰陽五行] 自然生息進程表.          (附圖)

[image: image1.jpg]b. The Chart summarizing other currently known Totms of Taiji ( * ),
Emblematic signs (**) and Numeracy (***) in Chinese Civilization.

(*), (**) From left : The Chaotic; Grand Terminus; Two Facets; Four Emblems;
Eight Trigrams; 64 Hexagrams.

(*xk) From left : Numerals come out of Quantities; Natural Integers; Odd
and Even Nos.; “He Map"; "Luo Writing"; Natural Matrix".
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2. [漢朝], [明朝] 古籍中找到 [古太極圖] 的刊載和描述.       (附圖)

[image: image2.jpg]Other reports on the Totem of "Antique Taiji Sculpture"

found in books of Chinese Classics.
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3. 多件出土中國歷史文物中所找到的太極圖紋.              (附圖)

[image: image3.jpg]c. Cultural findings on Taiji Displays and the like
through archelogy.
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Signs and emblems found in Historic Relics are full of Spirals.
This is the Salient Feature for Chinese Cultural Heritage.

It is found displaying
on the ridge beam of a
monastery Qing Yan Guan
in Kai Feng City of He
Nam Province.

Another Taiji emblem in the form of a pair of Yin Yang Fish
showing the Negative and Positive in contrast and unity, the
baisc thinking in Chinese Philosophy.




4. [伏犧氏] 與妻子 [女媧氏] 和 [古太極圖] 的一些古跡.     (附圖)
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      卦台山伏犧廟女 媧塑像                   卦台山伏犧廟 伏犧像
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一個設於道館前的石刻, 展示了 [古太極圖]這個[圖騰] 和中國古天文曆法的十二生肖.

A stone sculpture displaying in Monastery of Taoism, showing the [Totem] of [Antique Taiji Sculpture] and the [Twelve Portrait Years Cycle] in Ancient Chinese Almanac. 
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